

**HUI Man Kit Patrick (許文傑)**

LL.B. (Hons) FHKI Arb MCI Arb

**Solicitor Advocate**

China-Appointed Attesting Officer Civil Celebrant of Marriages Reverse Mortgage Counsellor

Accredited Mediator (General &amp; Family) Victim Offender Mediator

FDRC Accredited Mediator

Accredited Mediator for Building Management Cases in the Lands Tribunal

Joint Mediation Helpline Office Limited Accredited Mediator for Pilot Mediation Scheme under Land

(Compulsory Sale for Redevelopment) Ordinance, Cap. 545

Member of Civil Litigation Committee of The Law Society of Hong Kong

**Partner**

Kenneth Sit, Solicitors

**Contact:**

c/o Mediation Centre, Hong Kong Family Welfare Society

Address: 80A First Street, Western Garden, Sai Ying Pun, Hong Kong.

Tel: 2561 9229 Fax: 2811 0806

E-mail: [mediationcentre@hkfws.org.hk](mailto:mediationcentre@hkfws.org.hk)**Language:**

Fluent in Cantonese, Mandarin and English

**Mediation Training:**

- 2009 - Mediation Skills Training Programme (Basic and Advanced) organized by Baptist University and Conflict Resolution Centre
- 2009 - Basic Course of Family Mediation Training Programme organized by Hong Kong Academy of Law
- 2009 - Advanced Course of Family Mediation Training Programme organized by Hong Kong Academy of Law
- 2012 - Training Programme for FDRC Mediators and Arbitrators organized by the Financial Dispute Resolution Centre Limited, The Hong Kong Institute of Bankers and Hong Kong Securities and Investment Institute
- 2013 - Training Workshop on JMHO Pilot Mediation Scheme under Land (Compulsory Sale for Redevelopment) Ordinance Cap. 545
- 2014 - Family Mediation Training Course (Conversion Course) organized by Hong Kong Family Welfare Society
- 2014 - The 6<sup>th</sup> Professional Mediator – Victim Offender Mediation (VOM) Certificate Course organized by Methodist Centre and Griffith University

**Career:**

- 2000 – 2006 - Assistant Solicitor (Ng & Lam, Ng & Shum, Patrick K.H. Lam & Co., Yu & Associates, Solicitors)
- 2006 – 2012 - Partner, Yu & Associates, Solicitors
- 2012 – Now - Partner, Kenneth Sit, Solicitors

**Relevant Experience:**

After admission as a solicitor, I was mainly involved in civil and criminal litigation, but gradually moved to specialize in matrimonial proceedings, ECC / PI related cases, building management cases involving disputes between Incorporated Owners / property management companies and individual owners, and also cases relating companies and shareholders' disputes. Since 2000 to present, I have been handling cases for different litigation parties and have handled a number of cases about custody / access / ancillary relief, related to companies and shareholders' disputes together with cases arising out of accidents resulting in multiple casualties and concerning about enforcement of DMC and application of BMO, Cap. 344. Over the years, I conducted various mediation sessions as mediator for resolving disputes in PI, building management, compulsory sale for redevelopment and matrimonial cases.

As at September 2015, I have conducted the following mediation cases as mediator:-

1. October 2013: General mediator for HCPI 505/2011
2. June & July 2014: Family mediator for live supervision case
3. August 2014: General mediator for HCA 18/2012
4. September 2014: General mediator for LDBM 90/2014
5. November 2014: General mediator for LDBM 129/2014
6. January 2015: General mediator for LDCS 16000/2014
7. January 2015: General mediator for HCMP 2161/2014
8. January 2015: General mediator for LDCS 9000/2014
9. February 2015: General mediator for LDCS 19000/2014
10. May 2015: General mediator for LDCS 19000/2014
11. March, April, May & June 2015: Family mediator for live supervision case

<p><b>許文傑 (HUI Man Kit Patrick)</b></p> <p>香港大學榮譽法律學士  香港仲裁司學會資深會員  英國特許仲裁學會會員</p>
<p>訟辯律師</p> <p>中國委托公証人      婚姻監禮人      安老按揭輔導顧問  認可綜合及家事調解員      康和(受害者與犯事者)調解員  金融糾紛調解中心認可調解員  土地審裁處建築物管理案件調解員  有關《土地(為重新發展而強制售賣)條例》案件調解員  香港律師會民事訴訟委員會成員</p>
<p>合夥人</p>
<p>薛海華律師行</p>
<p><b>聯絡：</b></p> <p>經： 香港家庭福利會調解中心  地址： 香港西營盤第一街 80 號 A 西園  電話： 2561 9229      傳真： 2811 0806  電郵： <a href="mailto:mediationcentre@hkfws.org.hk">mediationcentre@hkfws.org.hk</a></p>
<p><b>語言：</b></p> <p>操流利粵語、國語及英語</p>
<p><b>調解訓練：</b></p> <p>2009 香港浸會大學及香港調解顧問中心合辦之調解技巧訓練證書課程(初級及高級)</p> <p>2009 香港法律專業學會舉辦之家事調解訓練課程(初級)</p> <p>2009 香港法律專業學會舉辦之家事調解訓練課程(高級)</p> <p>2012 金融糾紛調解中心有限公司、香港銀行學會及香港證券及投資學會合辦之金融糾紛調解中心調解員及仲裁員培訓課程</p> <p>2013 長者安居協會及聯合調解專線辦事處有限公司合辦之《土地(為重新發展而強制售賣)條例》調解訓練講座</p> <p>2014 香港家庭福利會舉辦之家事調解訓練課程 (Conversion Course)</p> <p>2014 循道衛理中心及 Griffith University 合辦之康和(受害者與犯事者)調解證書課程</p>

工作履歷：

2000-2006 助理律師 (吳林律師事務所, 吳少鵬律師事務所, 林健雄律師事務所, 余大峰律師行)  
2006-2012 余大峰律師行合夥人  
2012-現在 薛海華律師行合夥人

相關經驗：

自成為執業律師後，本人致力處理民事及刑事案件。其後更專於處理婚姻訴訟、僱員補償 / 人身傷亡及有關物業管理之案件，當中涉及業主立案法團與管理公司及個別業主之間的糾紛。自 2000 年至今，本人曾代表不同訴訟方處理多宗案件，涉及範圍包括管養權 / 探視權 / 附屬濟助、公司及股東糾紛、意外索償、及有關大廈公契之執行和建築物管理條例 (Cap. 344) 之應用。本人過往多次擔任調解員，以解決有關人身傷亡、物業管理、強制售樓及家事案件之糾紛。

至 2015 年 9 月，本人曾於下列調解個案擔任調解員：

1. 2013 年 10 月：於 HCPI 505/2011 擔任綜合調解員
2. 2014 年 6 月及 7 月：於家事調解督導案件擔任家事調解員，接受督導
3. 2014 年 8 月：於 HCA 18/2012 擔任綜合調解員
4. 2014 年 9 月：於 LDBM 90/2014 擔任綜合調解員
5. 2014 年 11 月：於 LDBM 129/2014 擔任綜合調解員
6. 2015 年 1 月：於 LDCS 16000/2014 擔任綜合調解員
7. 2015 年 1 月：於 HCMP 2161/2014 擔任綜合調解員
8. 2015 年 1 月：於 LDCS 9000/2014 擔任綜合調解員
9. 2015 年 2 月：於 LDCS 19000/2014 擔任綜合調解員
10. 2015 年 5 月：於 LDCS 19000/2014 擔任綜合調解員
11. 2015 年 3 月、4 月、5 月及 6 月：於家事調解督導案件擔任家事調解員，接受督導